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   4244/ 4228/76صخر زيتي/الرقــــــم : 

 4244     ايلول  35 اريخ : ـــالت

 
 السادة هيئة الأوراق المالية المحترمين

 الســــادة بـــــورصة عمـــان المحترمين 

 الأردن –عمان 

 
    مجلس الإدارة  قرارالموضوع: 

 تحية طيبة وبعد:

( ال نعقاااا  4/1211اات ا اااام رقاااام   فاااا  ( 21/1211قاااارار  ا اااا  ام ار  رقاااام   بنااااالى   اااا  

 ال فوضين بالتوقيع ف  الأ ور القانونية ك ا ي   بإضافة بن   21/9/1211بتاريخ 

وت ثيل الشركة   القانونيةقرر ال ا   تفويض رئي  ال ا   أو نائب رئي  ال ا   بالأ ور "

وال وائر الأخرى ال خت فة لغايات بيع وشرال الأ ن العام إ ار  ترخيص السواقين وال ركبات   يرية ل ى  

 ."ويحق له ا تفويض الآخرين ب واب كتاب خط ورهن وفك رهن ل  ركبات والأسهم 

Based on Board Resolution No. (12/2022) in its meeting No. (4/2022) held 

on 12/09/2022, adding an item authorized to sign in legal matters as follows: 

(The Council decided to delegate the Chairman of the Council or the Vice-

President of the Council with legal matters and to represent the company at the 

Directorate of Public Security/ Driver and Vehicle Licensing Departments and 

various other departments for the purposes of selling, buying, mortgaging and 

redeeming vehicles and shares, and they are entitled to delegate others 

according to a written letter). 

 وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير

 المدير العام بالوكالة

 د. مجدي برجوس

 

 


